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Referat FAU-møte Rå skole 07.02.2023  
 

Klasse  Representant  Rolle/Oppgave  Til stede Sendt 

Rektor  Marianne Ingebrigtsen  Rektor   X 
8. trinn 

8A  Merete Iversen  Medlemsutv. Natteravnene X X 

8B  Bogna Aadnevik  
Jarle Scheie Foreldreforedrag X X 

8C  Werner Øvretveit  Medlemsutvalget Natteravnene X X 
8D  Pia Rønningen  Foreldreforedrag  X 
8E  Linn Angelfoss  Nestleder, Facebook X X 

9. trinn 
9A  Hilde Ridderseth Økonomiansvarlig  X 
9B  Tora Sofie Harr Elevkveld X X 

9C  Jane Bore Sandal 
Kristina Sandnes Elevkveld X X 

9D  Ingvild Nesheim  Elevkveld  X 
9E  Monica Oppedal Klubb Råjale X X 

10.trinn 
10A  Anne Kristin Nygaard  Natteravnene, dialog med Centrum X X 
10B  Hege Fjeld  Innkallingsansv.  Natteravnene X X 
10C  Espen Rostrup  Leder X X 
10D  Astrid Fjeldstad  Klubb Råjale, Medlemsutv. Natteravnene  X X 
10E  Heidi Durhuus  Skoleball koordinator  X 

 
 

Agenda  
1. Velkommen 

2. Informasjon fra rektor 

3. Kvalitetsoppfølging 

4. Status fra gruppene/aktiviteter 

a. Facebook 

b. Natteravn 

c. Skoleball 

d. Foreldreforedrag 

e. Trafikalt grunnkurs – Centrum trafikkskole 

5. Økonomistatus 

6. Aktiviteter våren 2024 

7. Eventuelt 
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1) Velkommen 
2) Gjennomgang av møteinnkalling og opprop 

 

3) Informasjon fra rektor 
Rektor kunne ikke møte på dagens FAU møte og hadde formidlet informasjon skriftlig i forkant av 
møtet. Denne ble gjennomgått. 
 
Bygg: 

- Vi vet enda ikke helt når byggestart blir. Nå holder BKK på i forholdt til trafostasjonen og kabler 
knyttet til denne. Det skjer altså ting i kulissene som gjør at prosessen går framover selv om 
selve byggestart ikke er i gang. 

- Åpning av klasserom i storefri ser ut til å være positivt for elevene. Elevene uttrykker tilfredshet 
med å kunne få være på klasserom i pausen.  

- I fjor fikk vi ett klasserom asbest-sanert og i år er der bevilget penger til to klasserom til. To av 
klasserommene har der vært lekkasje på og vi prioriterer å ta disse i denne omgang. Det er 
klasserom nr. 13 og rom 7 (som nå er biblioteket). Her vi rivearbeid foregå i vinterferien, mens 
gjenoppbygging vil ta fire uker etter det. Det er litt krevende å være to rom i manko, men for 
fire uker skal vi klare det. Guleroten er at vi får to nye fine rom etterpå😊  

Kvalitetsoppfølging: 
- Elevrådet er i gang med å svare ut sine oppdrag. 
- Elevrådet har fått tilbakemelding om elevundersøkelsen. Bekymringen i hele landet og Bergen 

kommune er at mobbetallene går opp. Vi ser også på vår skole at tallene er høyere en vanlig. 
Spesielt på 8. trinn. For 9. og 10. ligger vi lavere enn resten av kommunen, men likevel høyere 
enn vi pleier. Dette får vi ikke helt til å stemme for samtidig rapporterer elevene høy trivsel på 
skolen. For å finne mer ut av tallene har vi besluttet å gjennomføre Spekterundersøkelsen i 
alle klasser. Det er en undersøkelse som kartlegger hver klasse i forhold til trivsel og mobbing 
og som ikke er anonym. Det som er viktig for oss er å finne ut hva som ligger bak tallene. Er 
det noen vi ikke vet om?, er det noen som tuller når de svarer (dette har vi fått signaler på at 
noen gjør) eller er det «roasting» kulturen som gjør at flere opplever seg mobbet.  

- Når alle klassene har tatt Spekterundersøkelsen vil ta tak i saker vi evt. ikke var klar over og 
forhåpentligvis ha en bedre forståelse for hva som ligger bak tallene i elevundersøkelsen. Det 
gir oss også anledning til å spisse arbeidet inn mot den enkelte klasse og trinn. 

Nytt 8. trinn høsten 2024: 
- Vi har nå sendt ut forhåndsvarsel til det kommende 8. trinnet. Rett før vinterferien sendes det 

ut vedtak om skoleplass. Deretter åpnes det for fritt skolevalgsøknader. Rå skole vil 
sannsynligvis også i år måtte si nei til de som ikke bor innenfor skolekretsen. Dette pga. et 
helsevernvedtak som setter et tak for totalantallet elever på skolen.  

- Vi ser ut til å få 5 klasser på neste års 8. trinn. 

Besøk fra Danmark: 
- Fredag før vinterferien får vi besøk av lærere fra en ungdomsskole i Danmark. De er på 

studietur og har kontaktet Rå skole fordi de har hørt at vi er en dysleksivennlig skole. De 
ønsker å se og høre hvordan vi jobber med det i tillegg til hvordan vi jobber med inkludering og 
tilpasset undervisning. Dette er spennende og gir oss anledning til å se litt på vårengen praksis 
og bevisstgjøre oss på disse tingene. For å kunne få til et godt opplegg for disse lærerne 
kommer vi til å komprimere skoledagen for de fleste elevene denne fredagen før vinterferien. 
Vi setter inn ekstra lærerdekning før lunsj og sender elevene hjem kl. 11.30 med noen unntak. 
Elever på 9. trinn som har avgangsfagene K&H og M&H vil ha undervisning også etter storefri. 
Dette er for å ivareta elevenes timer i disse fagene. Foresatte vil få informasjon om dette når vi 
nærmer oss. 
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Vitnemålsutdelig: 
- Skolen vil ha vitnemålsutdeling klassevis 19. og 20. juni. Fordelingen på de ulike dagene er 

slik: 19. juni 10a, 10b og 10e. 20. juni 10c og 10d. Tidspunktene er ikke helt klar enda, men et 
sted mellom 17.30-20.30. 
 

Skolemiljøutvalgsmøte: 
- I forkant av neste FAU-møte 6. mars skal vi ha SU/SMU møte kl. 17.00. 

Skoleball: 
- Jeg har oversendt kontaktinfo på elevrepresentanter for hver 10. klasse 

Spørsmål fra FAU: 
1. Vet vi om gymsalen skal bli stående. Blir den evt. brukt i friminuttene i byggeperioden? 
2. Når blir svømmehallen bygget om slik at det ikke lenger tilbys svømming på Rå? Skal den 

brukes som areal i ombyggingsperioden? 

4) Kvalitetsoppfølging 
Selve møtet for kvalitetsoppfølgingen er satt til 9. april.  
Marianne (rektor), Espen og Linn ga et kort referat fra møtet de hadde vært på 10. januar i regi av 
Bergen kommune. Vi har fått et godt definert oppdrag fra rektor til FAU i forkant av 
kvalitetsoppfølgingsmøte i april. Det er enighet om av «vurderingskryss» vil være beste metode for å 
innhente informasjon. FAU representantene er enige om at gruppen trolig ikke er representativ for alle 
elever og deres foreldre og hver enkelt representant har ansvar for å innhente informasjon, som er 
nødvendig for en god kartlegging. 
Espen vil dele dokumenter fra Google Disk slik at vi i felleskap kan komme med innspill til hvert tema: 

• Dysleksivennlig skole 
• Fokusdager – Blokkdager 
• Læringsmiljø og inkludering 
• Skole-hjem samarbeid 
• Utviklingssamtale 

 

5) Status fra gruppene/aktiviteter 

Facebook 
Ingen oppdatering 

Natteravn 
Informasjonskveld for alle medlemsutvalget er ikke avholdt ennå. Finner trolig sted i mars. 
Vi har fått oversikt over helgene hvor Rå skole er ansvarlig for. Det settes opp lister og kalles inn innen 
midten av februar.  

Skoleball 
Heidi fra 10 E koordinerer dialog med 10. klasse representanter fra elevrådet. Rektor har nå oversendt 
navn og kontaktinformasjon på elevene som utgjør ballkomiteen. 
Ingen av de tilstedeværende har fått vite dato for skoleball ennå.  
Heide avtale møte mellom ballkomiteen og foreldrerepresentantene fra 10. klasse. 

Foreldreforedrag 
FAU har satt som mål å arrangere et foreldreforedrag i løpet av våre. Trolig vil en dato i april være 
mest hensiktsmessig. 
Pia og Bogna har ansvaret for å koordinere dato med rektor, men ingen av de var til stede på dagens 
møte. 
Espen kontakter Pia og Bogna. 



 4 

Trafikalt grunnkurs – Centrum trafikkskole 
Satt opp nytt kurs i februar. Vi har ikke oversikt over antall påmeldte ennå. 
Vi får kr 150,- per elev som tar kurset. 
Vi legger ut info om februar-kurset på Facebook.  

Klubb Råjale 
Ingen nye arrangementer planlagt så langt 

Elevkveld 
Dette er i utgangspunktet elevrådets arrangement.  
Vi tar mål av oss å arrangere en ny elevkveld til våren, men dette bør avklares med elevrådet.  
Espen sender oppsummering fra Ranveig til de ansvarlige. 

6) Økonomistatus 
 

7) Evt. oppfølgingssaker 
Brønnøysundregisteret er ikke oppdatert med korrekte navn og selv om dette er en litt kompleks 
prosedyre, bør dette rettes opp i løpet av våren.  
Vi bør lage en prosedyre for dette slik at vi i fremtiden. Dette kan eksempelvis legges inn i årshjulet til 
FAU. 
 

8) Aktiviteter våren 2024 
FAU har ambisjon om å revidere mandatet i løpet av våren, samt å se om informasjon fra FAU til 
nyvalgte klassekontakter og FAU representanter kan bedres.  
Dette arbeidet startet vi etter kvalitetsoppfølgingsarbeidet. 

9) Eventuelt 
Ingen saker 
 
 

Neste møte: 
Onsdag 13. mars 


